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PROCES-VERBAL

Privind desfasurarea sedintei ordinare a Consiliului local Baraganul din data de 3jl.01.2019
Sunt prezenti la sedinta 13 consilieri local! din 13 in functie. Convocarea s-a facut in scris.

D-nul Primar: In baza Dispozitiei nr. 08 din 25.01.2019 se convoaca Consiliul Local Baraganul in
§edinta ordinara publica de lucru in data de 31.01.2019 , ora 09,00 in salade §edin{e a Consiliului
Local Baraganul.
D-l Primar: d-le presedinte de sedin|S v& rog sS prezentafi proiectul ordinii de zi.
D-nul presedinte de sedinta CloscS Liviu Georgel: vS prezint proiectul ordinii de zi:

1. Supunerea spre aprobare a procesului verbal ale sedintei ordinare a Consiliului local
Baraganul din data de 20.12.2018;
2. Proiect de hotarare privind aprobarea conturilor anuale de executie pe anul 2018-

initiator, d-1 primar;
3. Proiect de hotarare privind aprobarea modificSrii organigramei §i a Statului de functii

ale aparatului de specialitate al primarului comunei BSraganul- initiator, d-1 primar;
4. Proiect de hotarare privind aprobarea salariilor de baza pentru functionarii publici si

personalul contractual din cadrul familiei ocupafionale ,,Administratie" din aparatul propriu al
Primarului comunei Baraganul, incepand cu 01 ianuarie 2019-initiator, d-1 primar;

5. Proiect de hotarare privind aprobarea re|elei scolare pentru anul de mvatamant 2019-
2020 a unitatilor scolare din comuna Baraganul, judetul Braila-initiator, d-1 primar;

6. Proiect de hotarare privind aprobarea Actului Constitutiv al Asociatiei de Dezvoltare
Intercomunitara de utilitate publica ,,BRAILA GAZ", Statutul asociatiei, precum si aprobarea
desemnarii reprezentatului U.A.T. Baraganul in cadrul acestei asociatii-ini{iator, d-1 primar;

7. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de actiuni sau de lucrari de interes
local pentru repartizarea orelor de munca pe anul 2019, la nivelul U.A.T. comuna Baragamil-
initiator, d-1 primar;

8. Proiect de hotarare privind aprobarea Strategiei de dezvoltare a serviciilor sociale
acordate la nivelul comunei Baraganul, judeful Braila, precum si a Planului de actiune pentru
anul 2019 pentru implementarea acesteia-inifiator, d-1 primar;

9. Proiect de hotarare privind aprobarea implementarii Strategiei Guvernului Romanic!
de incluziune a ceta^enilor romani apar|inand minoritatii rome, pe anul 2019, din comuna
Baraganul, judetul Braila-initiator, d-1 primar;

10. Proiect de hotarare privind aprobarea Raportului privind activitatea desfasurata de
asistentii personal! ai persoanelor cu handicap grav pentru semestrul II 2018-initiator, d-1
primar;

11. Alte probleme

D-nul secretar Luca Viorel: propun suplimentarea ordinii de zi cu urmatorul punct:
12. Cererea d-lui Ion Laurentiu pentru schimbarea locuinjei;

D-nul presedinte de sedinta Closca Liviu Georgel: daca mai sunt propuneri pentru imbunatatirea
ordinii de zi.
D-nul presedinte de sedinta Closca Liviu Georgel: Daca nu mai sunt propuneri, supun la vot ordinea
de zi imbunStatita cu propunerea d-lui secreatar. Cine este pentru?



Voturi pentru : 13
Voturi impotriva: 0
Abtineri: 0

Se aproba cu 13 voturi pentru, proiectul ordinii de zi.

D-nuI presedinte de sedinta Closca" Liviu Georgel Trecem la punctul 1 al ordinii de zi: supunerea
spre aprobare a procesului verbal al sedintei ordinare a Consiliului Local Baraganul din data de
20.12.2018.
D-nul presedinte de sedinta CloscS Liviu Georgel: Daca are cineva probleme de ridicat?
D-nul presedinte de sedinta Closed Liviu Georgel dacS nu mai sunt probleme, supun la vot
aprobarea procesului verbal. Cine este pentru?

Voturi pentru: 13
Voturi impotriva: 0
Abtineri: 0
Se aproba cu 13 voturi pentru, procesul verbal al sedintei ordinare a Consiliului Local Baraganul
din data de 20.12.2018;

D-nul presedinte de sedinta CloscS Liviu Georgel:Trecem la punctul 2 al ordinii de zi: supunerea
spre aprobare a Proiect de hotarare privind aprobarea conturilor anuale de execufie pe anul 2018-
initiator, d-1 primar;
D-nul presedinte de sedinta Closes' Liviu Georgel: daca sunt probleme de ridicat, va rog sa le
expuneti.
D-nul consillier Zotoi Neculai: din analizarea documentului nu am vazut daca sunt consemnate si
sumele din fondul de rezerva.
D-nul Primar: toate documentele pot fi consultate de d-voastra cand doriti, va pot infroma si acum.
D-nul presedinte de sedinta Closca Liviu GeorgehDacS nu mai sunt probleme, supun la vot acest
proiect de hotarare. Cine este pentru ?

Voturi pentru : 12
Voturi impotriva: 1
Abtineri: 0

Se aproba cu 12 voturi pentru si unul fmpotrivS. Se emite H.C.L. Nr. 01 din 31.01.2019 privind
aprobarea conturilor anuale de executie pe anul 2018;

D-nul presedinte de sedintaClosca Liviu Georgel: Trecem la punctul 3 al ordinii de zi: supunerea
spre aprobare a Proiect de hotarare privind aprobarea modificarii organigramei si a Statului de
funcfii ale aparatului de specialitate al primarului comunei Baraganul- initiator, d-1 primar;
D-nul presedinte de sedinta Closed Liviu Georgel: Observa|ii. Daca nu sunt discutii pe marginea
acestui punct de pe ordinea de zi, supun la vot acest proiect de hotarare. Cine este pentru?

Voturi pentru : 13
Voturi impotriva: 0
Abtineri: 0

Se aproba cu 13 voturi pentru . Se emite H.C.L. Nr. 02 din 31.01.2019 privind aprobarea
modificarii organigramei si a Statului de funcfii ale aparatului de specialitate al primarului
comunei Baraganul;

D-nui presedinte de sedinta Closca Liviu Georgel: Trecem la punctul 4 al ordinii de zi: supunerea
spre aprobare a Proiect de hotarare privind aprobarea salariilor de baza pentru functionarii



public! si personalul contractual din cadrul familiei ocupationale ,,Administratie" din aparatul
propriu al Primarului comunei Baraganul, incepand cu 01 ianuarie 2019-initiator, d-1 primar;
D-nul presedinte de sedinta Closca Liviu Georgel: Daca sunt probleme de ridicat.
D-nul consilier Zotoi Neculai: din documentul prezentat mai trebuia inca o coloana care sa cuprinda
cuantumul salariului de baza pentru fiecare angajat, nerespectandu-se principiul transparentei si
principiul echivalentei. De aceea cer ca toate documente Tntocmite pentru sedintele Consiliului Local sa
fie complete, iar masurile ce se iau sa fie aduse la cunostinta ceta^enilor.
D-nul consilier Bracaciu Radian: toti acesti coeficienti au un temei legal.
D-nul secretar Luca Viorel: acesti coeficienji au fost aprobati intr-o sedinta a Consiliului Local din
anul 2017, respectand legislatia in vigoare si care se raporteaza la salariul minim actual de 2080 lei.
Pentru cei interesa^i vom pune la dispozi^ie acest document.
D-nul consilier Vasile Marius: din analiza acetui document nu sunt prezentate salariile de baza pentru
fiecare angajat cu calculele aferente acestuia. Avand in vedere prezentarea acestui tip de documente noi
votam dar nu stim ce votam. Eu vrea sa stiu ce salariu de baza are fiecare in functie de vechime, studii,
si multitudinea sarcinilor pe care le are de tndeplinit. De aceea va rog sa-mi puneti la dispozitie acest
document.
D-nul presedinte de sedinta Ooswl Liviu Georgel: Daca nu mai sunt discutii pe marginea acestui
punct de pe ordinea de zi, supun la vot acest proiect de hotarare. Cine este pentru?

Voturi pentru : 12
Voturi impotriva: 1
Abtineri: 0

Se aproba cu 12 voturi pentru si unul impotriva. Se emite H.C.L. Nr. 03 din 31.01.2019 privind
aprobarea salariilor de baza pentru funcfionarii publici si personalul contractual din cadrul
familiei ocupationale ,,Administrafie" din aparatul propriu al Primarului comunei Baraganul,
incepand cu 01 ianuarie 2019;

D-nul presedinte de sedinta CloscS Liviu Georgel: Trecem la punctul 5 al ordinii de zi: supunerea
spre aprobare a Proiect de hotarare privind aprobarea retelei scolare pentru anul de invatamant
2019-2020 a unitatilor scolare din comuna Baraganul, judetul Braila-initiator, d-1 primar;
D-nul presedinte de sedinta Closca Liviu Georgel: Daca sunt probleme de ridicat.
D-nul consilier Zotoi Neculai: vreau sa fac doua amendamente: infiin^area unei clase in localul Scolii
din Radu Voda si de asemenea infiintarea unei clase in sediul scolii din Spicu, chiar cu un numar mai
mic de elevi, deoarece sunt nefolosite si se vor distruge, pacat de aceste cladiri. Sa se faca o analiza pe
zece ani pentru a vedea numarul de elevi ce vor trebui scolarizati.
D-nul consilier Cfrjan Mitica: cred ca aceste amendamente vor fi greu de realizat deoarece aceste
spatii nu au incalzire, grupuri sanitare si apa curen^a, iar modernizarea se poate face doar in cazul in
care vor fi mai mulsi elevi scolarizati.
D-nul presedinte de sedinta Closca Liviu Georgel: Daca mai sunt probleme de ridicat. Daca nu sunt
discutii pe marginea acestui punct de pe ordinea de zi, supun la vot acest proiect de hotarare. Cine este
pentru?

Voturi pentru : 12
Voturi impotriva: 1
Abtineri: 0

Se aproba cu 12 voturi pentru si unul impotriva . Se emite H.C.L. Nr. 04 din 31.01.2019 privind
aprobarea retelei scolare pentru anul de invatamant 2019-2020 a unitatilor scolare din comuna
Baraganul, judetul Braila;

D-nul presedinte de sedinta Closca Liviu Georgel: Trecem la punctul 6 al ordinii de zi: supunerea
spre aprobare a Proiect de hotarare privind aprobarea Actului Constitutiv al Asociatiei de



Dezvoltare Intercomunitara de utilitate publica ,,BRAILA GAZ", Statutul asociatiei, precum si
aprobarea desemnarii reprezentatului U.A.T. Baraganul in cadrul acestei asociatii-initiator, d-1
Primar;
D-nul presedinte de sedinta Closca Liviu Georgel: Daca sunt probleme de ridicat.

D-nul consilier Zotoi Neculai: cred ca asocierea va aduce sume mari de plata, deoarece din
documentele prezentate nu rezulta cheltuielile ulterioare pentru beneficiari. De asemenea se va trage o
conducta magistrala din care fiecare beneficiar va trebui sa se branseze, probabil cu costuri foarte mari.
D-nul Primar: din documentele de infiintare, fondurile pentru realizarea acestei retele sunt fonduri
europene, urmand ca bransarea fiecaruia sa se faca contra cost. In acest moment asociatia este in etapa
de mfiintare si nu stim toate actiunile ce se vor derula si costurile acestora.
D-nul presedinte de sedinta CloscS Liviu Georgel: Daca nu mai sunt discutii pe marginea acestui
puhct de pe ordinea de zi, supun la vot acest proiect de hotarare. Cine este pentru?

Voturi pentru: 12
Voturi impotriva: 1
Abtineri: 0

Se aproba cu 12 voturi pentru si unul impotriva . Se emite H.C.L. Nr. 05 din 31.01.2019 privind
aprobarea Actului Constitutiv al Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara de utilitate publica
,,BRAILA GAZ", Statutul asociatiei, precum si aprobarea desemnarii reprezentatului U.A.T.
Baraganul in cadrul acestei asociajii;

D-nul presedinte de sedinta CloscS Liviu Georgel: Trecem la punctul 7 al ordinii de zi: supunerea
spre aprobare a Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de actiuni sau de lucrari de
interes local pentru repartizarea orelor de munca pe anul 2019, la nivelul U.A.T. comuna
Baraganul-initiator, d-1 primar;
D-nul presedinte de sedinta Closed Liviu Georgel: Daca sunt probleme de ridicat.

D-nul consilier Zotoi Neculai: Am vazut in acest plan numai actiuni generale, fara responsabilitati si
de asemenea a modului de urmarire a efectuarii acestor ore de munca.
D-nul presedinte de sedinta CloscS Liviu Georgel: Daca nu sunt discutii pe marginea acestui punct
de pe ordinea de zi, supun la vot acest proiect de hotarare. Cine este pentru?

Voturi pentru : 12
Voturi impotriva: 0
Abtineri: 1

Se aproba cu 12 voturi pentru si o abtinere. Se emite H.C.L. Nr. 06 din 31.01.2019 privind
aprobarea Planului de acfiuni sau de lucrari de interes local pentru repartizarea orelor de munca
pe anul 2019, la nivelul U.A.T. comuna Baraganul;

D-nul presedinte de sedinta Closca Liviu Georgel: Trecem la punctul 8 al ordinii de zi: supunerea
spre aprobare a Proiect de hotarare privind aprobarea Strategiei de dezvoltare a serviciilor
sociale acordate la nivelul comunei Baraganul, judeful Braila, precum si a Planului de actiune
pentru anul 2019 pentru implementarea acesteia-inifiator, d-1 primar;
D-nul presedinte de sedinta CloscS Liviu Georgel: Daca sunt probleme de ridicat.

D-nul consilier Zotoi Neculai: planul nu cuprinde responsabilitati pentru aceste activitati.
D-nul presedinte de sedinta Qo§ca Liviu Georgel: Daca nu sunt discutii pe marginea acestui punct
de pe ordinea de zi, supun la vot acest proiect de hotarare. Cine este pentru?

Voturi pentru: 12
Voturi impotriva: 1
Abtineri: 0



Se aproba cu 12 voturi pentru si unul impotriva . Se emite H.C.L. Nr. 07 din 31.01.2019 privind
aprobarea Strategic! de dezvoltare a serviciilor sociale acordate la nivelul comunei Baraganul,
judeful Braila, precum si a Planului de actiune pentru anul 2019 pentru implementarea acesteia;

D-nuI presedinte de sedinta Closed Liviu Georgel: Trecem la punctul 9 al ordinii de zi: supunerea
spre aprobare a Protect de hotarare privind aprobarea implementarii Strategiei Guvernului
Romaniei de incluziune a cetafenilor romani aparfinand minoritafii rome, pe anul 2019, din
comuna Baraganul, judeful Braila-inifiator, d-1 primar;
D-nui presedinte de sedinta CloscS Liviu Georgel: DacS sunt probleme de ridicat.

D-nuI consilier Zotoi Neculai: as vrea sa stim care este situatia acestei etnii, cati mai exista in
localitate, cati copii sunt, cati adulji sunt pleca^i in strainatate, daca au documente pentru case, daca au
documente de stare civila.
D-nuI presedinte de sedinta Clo$e3 Liviu Georgel: Daca nu sunt discutii pe marginea acestui punct
de pe ordinea de zi, supun la vot acest proiect de hotarare. Cine este pentru?

Voturi pentru : 12
Voturi impotriva: 1
Abtineri; 0

Se aproba cu 12 voturi pentru si unul impotriva . Se emite H.C.L. Nr. 08 din 31.01.2019 privind
aprobarea implementarii Strategiei Guvernului Romaniei de incluziune a cetafenilor romani
apartinand minoritatii rome, pe anul 2019, din comuna Baraganul, judetul Braila;

D-nul presedinte de sedinta CloscS Liviu Georgel: Trecem la punctul 10 al ordinii de zi: supunerea
spre aprobare a Proiect de hotarare privind aprobarea Raportului privind activitatea
desfasurata de asistentii personal! ai persoanelor cu handicap grav pentru semestrul II 2018-
initiator, d-1 primar;
D-nul presedinte de sedinta CloscS Liviu Georgel: Daca sunt probleme de ridicat.

D-nul consilier Draghici Vergil: cred ca trebuiesc verificati cei cu handicap daca mai sunt sau mai
sunt bolnavi.
D-nul secretar Luca Viorel: nu putem noi verifica acest aspect, tofi cei incadrati in grad grav de
handicap au un certificate legale, eliberate de o comisie autorizata.
D-nul presedinte de sedinta Clo§c3 Liviu Georgel: Daca nu sunt discutii pe marginea acestui punct
de pe ordinea de zi, supun la vot acest proiect de hotarare. Cine este pentru?

Voturi pentru : 13
Voturi impotriva: 0
Abtineri: 0

Se aproba cu 13 voturi pentru. Se emite H.C.L. Nr. 09 din 31.01.2019 privind aprobarea
Raportului privind activitatea desfasurata de asistentii personal! ai persoanelor cu handicap grav
pentru semestrul II 2018-initiator, d-1 primar;

D-nul presedinte de sedinta Closca Liviu Georgel: trecem la punctul nr. 12-privind cererea depusa
de d-1 Ion Laurentiu pentru schimbarea unui apartament din blocul de locuinte.
D-nul consilier Zotoi Neculai: sunt de acord cu aceasta cerere.
D-nul Primar: avand in vedere recomandarile expertizei privind starea tehnica a blocului, prin care se
solicita interzicerea locuirii in aceste apartamente, va trebui sa eliberam aceste spatii de locuit, iar cand
vor exista fondurile necesare sa trecem la reabilitarea lui.
D-nul presedinte de sedinta Closca Liviu Georgel: Daca nu mai sunt discutii pe marginea acestui
punct de pe ordinea de zi, supun la vot aprobarea acestei cereri. Cine este pentru?



Voturi pentru: 1
Voturi impotriva: 12
Abtineri: 0
Se respinge cu un vot pentru si 12 impotriva, solicitarea d-lui Ion Laurentiu.

D-nul presedinte de sedinta Cloaca Liviu Georgel: trecem la punctul nr. 11-Alte probleme.
Ce probleme ave|i de ridicat?
D-nul consilier Zotoi Neculai: cred ca drumurile din Spicu si Radu Voda trebuiesc reparate imediat,
deoarece starea lor de degradare nu mai permite circulatia in bune conditii.
D-nul Primar: va aduc la cunostin^a ca anul trecut Consiliul local a aprobat 2 proiecte pentru
modernizarea drumurilor din Spici si Radu Voda, care in prezent sunt in derulare.
D-nul presedinte de sedinta Closed Liviu Georgel: Daca nu sunt probleme de discutat, declar
incheiata sedinta ordinara a Consiliului Local Baraganul din data de 31.01.2019.
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